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Vergadering: 15 oktober 2018 in de Herboren Toren 
Aanwezig:  Helga Wagemaker, Elli Ruijter, Willy Schipper (notulist), Cees Rutsen,  
Afwezig:  Aad Kramer, Jacco Stuijvenberg, Hans Verheggen, Marga Mulder (Seniorenpartij), 

Harry Piket (PvdA) 

Gasten:  Peter Vlam (VVD), René Sips (JESS) 

Omdat René voor de eerste keer hier aanwezig is doen we eerst een voorstelrondje. René stelt 
zichzelf voor en betreurt het dat Jess de Dorpsraad van Burgerbrug heeft laten lopen. Men was van 
oudsher gewend uit de B.K.V. tijd dat Aad Kramer de Dorpsraad vertegenwoordigde, maar na de 
overgang naar Jess is dit niet meer het geval omdat Aad geen lid is van Jess. Ze hebben nu een 
rooster opgesteld en Lars Dignum zal in principe onze vergaderingen bijwonen en bij afwezigheid van 
Lars is René de vliegende keep. Hierna stelt een ieder zich aan René voor. 

 

1 Opening/mededelingen  

Helga opent de vergadering en er zijn geen mededelingen. 

2 Notulen van de vergadering van 10-09-2018:  

Deze worden met de opmerking dat Peter Vlam wilde weten wanneer het rapport over de vaste 

oeververbinding openbaar werd gemaakt goedgekeurd en vast gesteld.  

3 Verslag bezoek Wooncompagnie. 

Dit verslag was de aanleiding voor een discussie over nieuwe plannen m.b.t. de woningbouw en de 

mogelijkheden voor goede en betaalbare starters woningen. 

4 Ingekomen post.  

Er is een uitnodiging van het College van B&W gekomen om in Burgerbrug een Collegevergadering te 

houden en daarna met de Dorpsraad van gedachten te wisselen onder het genot van een 

gezamenlijke lunch. Elli stuurt 3 data door aan het College zodat we in de Dorpsraad vergadering van 

januari het programma kunnen bespreken.  

5 Herstel vlotbrug 

• Brief van Gemeente (College en Raad) aan Provincie: daar is nog steeds geen reactie op gekomen 

van de provincie. Dat vinden we niet netjes !  

• Collectieve aansprakelijkheid: de Bedrijvenvereniging ziet ook af van het indienen van een claim 

richting provincie. Zij steken de energie liever in de eventuele nieuwe vaste oeververbinding.  

• Nieuwe oeververbinding: Helga heeft op diverse manieren aandacht gevraagd voor de ontsluiting 

van de nieuwe oeververbinding. Ook om in de verkiezingsplannen al aan te geven hoe men daar 

mee om wil gaan. Want de verkeersstromen zullen zeker gaan wijzigen als de nieuwe verbinding 

er komt. En dus mogelijk extra overlast voor de bevolking van ons dorp geven.  
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6 Openbare Ruimte  

• Verkeer: Zowel Menno Boermans als Jacob Koopman hebben andere functies gekregen en zijn 

dus geen contact persoon meer voor ons; Theo Wijnker is de vervanger. 

Voor het verkeersplan was Menno Boermans verantwoordelijk. Helga heeft daar weer aandacht 
voor gevraagd bij de gemeente. Op persoonlijke titel heeft ze naar aanleiding van de 
verkeerssituatie in Sint Maarten en het artikel daarover in de Schager Courant zowel aan de 
Gemeente Schagen als de Schager Courant een bericht gestuurd dat dit probleem in alle dorpen 
van de gemeente speelt (te snel rijden door burgers en agrarisch verkeer) en pleit voor snelle 
oplossingen en handhaving van de 30 km. 
We zouden voor deze zaken terecht moeten bij de gebiedscoördinator van de gemeente maar wie 
o wie mag dat zijn ? Dat zullen we binnen kort nog wel horen en anders weer actie ondernemen.  
Of er dit jaar nog een Veldbezoek staat gepland wordt ook nog terug gekoppeld naar Helga.  
De Lantaarnpalen zullen worden voorzien van LED verlichting. Of dan ook de kapotte worden 
vervangen is nog onduidelijk. 
Cees gaat bij de bewoners van het Meester Bollplein inventariseren wat zij graag willen op de 
plaats van de zandbak.  
Het vervangen van het asfalt door stenen bij de garages van het Zwanenplein zal nog zeker tot het 
voorjaar duren voordat dit kan worden uitgevoerd.  
Het maaien van de velden rond de school is nog steeds niet gebeurt. Inmiddels 4 maanden 
geleden aangekaart. Het maaibeleid van de gemeente is erg onduidelijk. Helga zal vragen wie 
waar maait en wat de planning daarvan is.  
Helga vraagt ook de meetgegevens van de verkeersmaatregelen op de Grote Sloot op om te 
kijken wat het effect is van de genomen maatregelen.  

7 Jaarvergadering ( 26 november 20.00 uur) 

• We zullen de Wooncompagnie uitnodigen voor uitleg over starterswoningen en huurbeleid  

• Naast het jaarverslag en de activiteiten zal de uitslag van de enquête  worden besproken.  

• Ook zal de wijkagent worden uitgenodigd.  

• Cees Rutsen zal het geluid en microfoon regelen 

• Willy zal bij de Herboren toren de vergadering aankondigen en vragen om koffie, thee, koekje en 

een drankje voor in de pauze en na afloop. 

8 Wat verder ter tafel komt/Rondvraag  

• Elli maakt een lijstje met vergaderdata voor 2019 

• Helga heeft nog een gesprek met Jelle Beemsterboer over o.a. OldSkoel en zal hiervan verslag 

doen aan Cees.  

• René Sips was blij te zien dat de Dorpsraad actief en enthousiast is en heeft het als heel nuttig 

ervaren om er bij te zijn.  

9  Sluiting 

Helga sluit deze vergadering met een wel thuis voor een ieder en tot 26 november.  


